
 

Referat fra Bestyrelsesmøde d. 03. december 2017 

Formand   Thomas Bjerre, Stævneudvalg, Baneudvalg 

Næstformand  Christy Sassenberg, Aktivitetsudvalg, Stævneudvalg 

Kasserer  Wickie Andersen, Cafeteriaudvalg 

Sekretær   Malene Lykke Stougaard 

Menigt medlem  Anja Skovø Jørgensen, Aktivitetsudvalg, 

Menigt medlem  Helena Storm Bang Olsen, Cafeteriaudvalg, 

Menigt medlem  Leo Brogaard, Stævneudvalg, Baneudvalg 

Suppleant  Kerstine Verner Andersen, Cafeteriaudvalg 

 

Til stede var, Thomas, Wickie, Malene, Anja, Leo, Kerstine og Christy. 

- Evaluering på 2017, udfordringer og succes'er, hvad kan vi gøre bedre næste år, især i 

forhold til Svendborg Open som heller ikke gav overskud i år. 

Herunder også en længere drøftelse af klubbens fremtid, vores ambitioner og hvordan vi kan 

føre disse ud i livet på et sparsomt budget. Bedre koordinering af sponsoransøgninger - både 

ift. SO, men i høj grad også generelle sponsorater. Endnu en drøftelse af, om vores 

tilhørsforhold til SF skal tages op til revision, ønsker vi en selvstændig klub eller en fortsat 

knytning som vi har i dag. Er det muligt at få gjort op med fortiden og de gældende 

kontingenter, kan vi på nogen måde få 'mere' ud af vores medlemmer, som ønsker at støtte 

SS? Vi gennemgik Skeifa Fyns vedtængter for derigennem at belyse hvordan tilhørsforholdet 

er mellem de to klubber. 

 

Der er bred enighed om at selve proceduren på SPORTI  kan give lidt forvirring omkring hvad 

man betaler for / melder sig ind i. Det vil give god mening at få dette justeret / ændret.  

 

- Et hurtigt overblik over næste års stævner 

 

- Fastsættelse af dato for SS generalforsamling. Denne blev sat til Torsdag d. 25. januar 

2018 kl 19:00 på Erhvervsskolens adresse, Hellegårdsvej 63, 5700 Svendborg 

 

I bestyrelsen mødes vi allerede KL 17 (bestyrelsesmøde) . 
 

PVA bestyrelsen:  

……………………………………………………………….. 

Malene Lykke Stougaard, Sekretær 


